

中国万里行
曾兄弟最行



CHAN BROTHERS
GROUP OF COMPANIES

中国 CHINA

8天7晚

东北 红海滩 + 长白山

DONGBEI RED BEACH + CHANGBAI MOUNTAIN LCN8DR



保证
无购物
纯玩品质游

盘锦
PANJIN

通化
TONGHUA

三道白河镇
ERDAOBAIHE TOWN

牡丹江
MUDANJIANG

8天7晚 东北红海滩 + 长白山

LCN8DR



DAY 01 吉隆坡 - 沈阳 (机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场，搭乘客机前往沈阳桃仙国际机场。
酒店：沈阳绿城喜来登酒店或同级*

DAY 02 沈阳 - 盘锦 - 沈阳 (早餐/午餐/晚餐)

早餐后，前往盘锦游览红海滩：**盘锦红海滩廊道景区**和**稻田画**，位于渤海湾东北部，地处辽河三角洲湿地内，辽河三角洲的盘锦市，是一处著名的国家级自然保护区。红海滩国家风景廊道是独一无二的“世界红色海岸线”，也被称为“中国最精彩的休闲廊道”和“中国最浪漫的游憩海岸线”。沿途观**磕头机**及**辽河油田**。午餐后，游览全长 1500 米的**中街**，是沈阳最早的商业街，在此可以品尝当地特色。
酒店：沈阳绿城喜来登酒店或同级*

注：2024年10月20日至11月出发会替换行程 [本溪水洞景区 (包含旱洞 + 水洞 + 电瓶车)]、[小市一庄]

DAY 03 沈阳 - 通化 (早餐/午餐/晚餐)

享用早餐后，游览中国东北最大宫殿建筑**沈阳故宫**，是中国目前仅存最完整的两大古代宫殿建筑群之一，也是一处包含着丰富历史文化内涵的古代遗址，整座皇宫气势巍峨，富丽堂皇，处处彰显着皇族的宏伟气派。后游览**满清一条街**以及外观**南关天主教堂**。
酒店：通化丽景建国酒店或同级*

注：沈阳故宫周一闭馆，如闭馆则更换北陵公园。

DAY 04 通化 - 二道白河镇 (早餐/午餐/晚餐)

早餐后游览**百花谷朝鲜古村落**，了解朝鲜民俗、**试穿朝鲜服饰**、与朝鲜族阿妈祖一起亲手制作**朝鲜打糕**及**辣白菜**、参观朝鲜民居。接着，游览**美人松空中廊道**，登栈道观长白山。
酒店：长白山天地度假酒店或同级*

DAY 05 二道白河镇 - 牡丹江 (早餐/午餐/晚餐)

早餐后游览**长白山北景区** (含换乘车 + 环保车 + 天池倒站车)。长白山天池位于长白山的主峰之巅，是中国最高最深的火山口湖。**聚龙温泉群** (*赠送每人一个温泉水煮鸡蛋) 远观**长白瀑布**。结束后，返回酒店入住休息。接着前往冰雪城市牡丹江。
酒店：牡丹江世茂假日酒店或同级*

注：5至6月，长白山天池还没融化，为冰冻的天池；9至10月，长白山进入秋季，可观赏五花山、红叶等。

DAY 06 牡丹江 - 哈尔滨 (早餐/午餐/晚餐)

今早，游览**横道河子东北虎林园** (含观光车)，是世界上最大的东北虎繁育中心。据此设立的**林海虎苑**占地 25 万平方米，包括猛虎园、教育区、高娱服务区、珍奇动物观赏区。园内山峦起伏、山风呼啸，是东北虎生存的极佳环境。午餐后游览**中东铁路博物馆**，是中东铁路重要设施之一，也是滨洲线最大的机车库，历史悠久，具有超越时代的工程设计水平。后外观百年木制**东正教堂**，建于 1905 年，完全使用木材卡、嵌、镶、雕建成，纯正的俄式建筑风格。
酒店：哈尔滨皇冠假日酒店或同级*

DAY 07 哈尔滨 (早餐/午餐/晚餐)

享用早餐后，漫步在哈尔滨市最繁华的商业中心**中央大街**。这条街上的老建筑是一百年来俄罗斯文化的积淀，也保留了几家依然售卖俄罗斯特色食品的餐馆和店铺。您可以在这里小坐，享受俄罗斯小吃等特色 (*赠送每人品尝著名的**马迭尔冰棍**)。接着，将前往著名的**索菲亚教堂广场**。午餐后，游览**中华巴洛克老街**，这里是哈尔滨市保存最完整的“中华巴洛克”建筑群。这些建筑体现出西方建筑史上的巴洛克风格，又被称为**中华巴洛克美食街**。最后，参观网红打卡点——**哈尔滨滨州铁路桥**。
酒店：哈尔滨皇冠假日酒店或同级*

注：如遇到不可控因素将更改使用航班进出沈阳，行程结束后将乘坐高铁赴沈阳 (高铁车程约 2.5 小时)。一晚哈尔滨的住宿将替换为沈阳绿城喜来登酒店或同级。

DAY 08 哈尔滨/沈阳 - 吉隆坡 (早餐/机上用餐)

早餐后，自由活动至预定时间前往机场，搭乘飞机返回吉隆坡。

备注：
行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。
顾客尤其需注意以下事项：(1) 在公司无法控制的情况下，行程可能更改。(2) 指定城市的住宿视客房供应情况而定。(3) 行程顺序可能更改。
(4) 不同团体可能合并成一团。(5) 若有更改不接受，需遵守条款与细则中的退款规定。

8D7N DONGBEI RED BEACH + CHANGBAI MOUNTAIN

DAY 01 KUALA LUMPUR - SHENYANG (Meals on Board)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Shenyang.
Hotel: Shenyang Sheraton South City Hotel or Similar*

DAY 02 SHENYANG - PANJIN - SHENYANG (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, head to Panjin to explore the **Red Beach**. The **Panjin Red Beach National Scenic Corridor** and **Rice Dream Space** is located in the northeast of Bohai Bay, within the Liaohe River Delta Wetland and the city of Panjin. It is a renowned national-level natural reserve. The Red Beach National Scenic Corridor is a unique "World Red Coastline" and is also known as the "most fascinating leisure corridor in China" and the "most romantic recreational coastline in China". Along the way, you can observe the **nodding donkey** and the **Liaohe Oilfield**. Afterward, proceed to visit **Zhongjie**, a 1500 meter long street, Shenyang's earliest commercial street, and China's first pedestrian street. Here, you can purchase various goods and savor local specialties.

Hotel: Shenyang Sheraton South City Hotel or Similar*

Note: For departures between 20 Oct and Nov 2024, the itinerary will be replaced with visits to the Benxi Water Cave Scenic Area (including dry caves, water caves, and electric car rides) and the Xiaoshi Yizhuang.



DAY 03 SHENYANG - TONGHUA (Breakfast / Lunch / Dinner)

After enjoying breakfast, visit the largest palace complex in Northeast China, the **Shenyang Imperial Palace Museum**. Key attractions include the Dazheng Hall, Thirteen Pavilions, Chongzheng Hall, and the Back Palace. Afterward, explore the **Manchu Yitiao Street** and admire the exterior of the **Sacred Heart of Jesus Cathedral**.

Hotel: Tonghua Legend Jianguo Hotel or Similar*

Note: The Shenyang Imperial Palace Museum will be closed on Monday. If closed, it will be replaced by Beiling Park (includes the Ming Tombs).



DAY 04 TONGHUA - ERDAOBAIHE TOWN (Breakfast / Lunch / Dinner)

After enjoying breakfast, explore the **Baihua Valley Korean Ancient Village**. Experience Korean customs, **try on Korean traditional costumes**, and participate in **hands-on making of Korean rice cakes and spicy cabbage**. You'll also have the opportunity to visit Korean-style homes. Next, visit the "Beautiful Woman Pine" aerial corridor, ascend the plank road for a view of Changbai Mountain.

Hotel: Changbai Paradise Resort or Similar*

DAY 05 ERDAOBAIHE TOWN - MUDANJIANG (Breakfast / Lunch / Dinner)

After enjoying breakfast, visit the **North Scenic Area of Changbai Mountain** (including transfers by car, eco-friendly vehicle, and the Tianchi reverse station car). The **Changbai Mountain Tianchi**, located at the summit of the main peak of Changbai Mountain, is the highest and deepest volcanic crater lake in China. Explore the **Julong Hot Spring Cluster** (***guests will receive a complimentary hot spring-boiled egg per person**). Admire the **distant view of the Changbai Waterfall**. Afterward, proceed to the ice and snow city of Mudanjiang.

Hotel: Mudanjiang Holiday Inn or Similar*

Note: In May and June, the Tianchi at Changbai Mountain may still be frozen. In September and October, Changbai Mountain enters the autumn season, offering views of Wuhua Mountain, red leaves, and more.



DAY 06 MUDANJIANG - HARBIN (Breakfast / Lunch / Dinner)

After having breakfast, proceed to **Siberiatiger Park Hengdaohezi** (including park transportation). The park includes the Tiger Enclosure, Tiger Cub Garden, and a Scientific Exhibition Hall. Then visit the **Middle East Railway Museum**, an important facility on the Middle East Railway and the largest locomotive depot on the Binzhou Line. Also, explore the **Hengdaohezi Orthodox Church**, built in 1905. It was constructed entirely with wood, using intricate techniques such as carving and inlaying, showcasing a pure Russian architectural style.

Hotel: Harbin Songbei Crowne Plaza or Similar*

DAY 07 HARBIN (Breakfast / Lunch / Dinner)

In the morning, take a leisurely stroll along bustling **Central Street**, also known as "Central Avenue". The old buildings lining this street reflect a century of Russian cultural influence. You can find a seat, savor Russian snacks, and enjoy the unique atmosphere (***each person will receive a complimentary tasting of the famous Maitreya ice cream**). Then, visit the renowned **Saint Sophia Cathedral**. After lunch, proceed to the **Zhonghua Baroque Old Street**, which boasts the most complete preserved "Chinese Baroque" building complex in Harbin. Finally, explore the popular tourist spot - the **Songhua River Binzhou Railway Bridge**.

Hotel: Harbin Songbei Crowne Plaza or Similar*

Note: If facing uncontrollable factors, the flight may be changed to depart from return to Shenyang. After visiting all the attractions, we will take a high-speed train to Shenyang (approximately 2.5 hours by high-speed train). One-night accommodation in Harbin will be replaced by Shenyang Sheraton South City Hotel or similar option.

DAY 08 HARBIN / SHENYANG - KUALA LUMPUR (Breakfast / Meals on Board)

Today, free at leisure and after which transfer to the airport for your flight back to Malaysia.

Remarks

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions. In particular, the Customer is requested to note the following: (1) Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control. (2) Accommodation in designated cities is subject to room availability. (3) Sequence of itinerary may be subject to change. (4) Different tour groups may be merged. (5) Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.



长白山天池 CHANGBAI MOUNTAIN TIANCHI



旅游亮点

TOUR HIGHLIGHTS

沈阳

- 中街
- 沈阳故宫
- 满清一条街
- 南关天主教堂

SHENYANG

- Zhongjie
- Shenyang Imperial Palace Museum
- Manchu Yitiao Street
- Sacred Heart of Jesus Cathedral

盘锦

- 红海滩廊道景区

PANJIN

- Red Beach National Scenic Corridor

通化

- 百花谷朝鲜古村落
- 美人松空中廊道

TONGHUA

- Baihua Valley Korean Ancient Village
- "Beautiful Woman Pine" aerial corridor

二道白河镇

- 长白山北景区
- 长白山天池
- 聚龙温泉群
- 长白瀑布

ERDAOBAIHE TOWN

- North Scenic Area of Changbai Mountain
- Changbai Mountain Tianchi
- Julong Hot Spring Cluster
- Changbai Waterfall

牡丹江

- 横道河子东北虎林园
- 中东铁路博物馆
- 东正教堂

MUDANJIANG

- Siberiatiger Park Hengdaohezi
- Middle East Railway Museum
- Hengdaohezi Orthodox Church

哈尔滨

- 中央大街
- 索菲亚教堂广场
- 中华巴洛克老街
- 哈尔滨滨洲铁路桥

HARBIN

- Central Street
- Saint Sophia Cathedral
- Zhonghua Baroque Old Street
- Songhua River Binzhou Railway Bridge



备选配套

RECOMMENDED OPTIONAL TOUR

- 城屿 IN 象 + 太阳岛公园 (含电瓶车) + 冰雪艺术馆室内冰雕: 人民币 350 元/人, 成人/小孩同价, 未满两岁小孩免费 (不含座位)
- Chengyu in Xiang + Sun Island Park (including battery car) + Ice and Snow ice sculpture indoor at Art Museum: RMB 350 per Adult/Child same price, Free of charge for child below two years old (No seat)

*价格供参考, 以实际价格为准

*Price are for reference only, actual price is subject to confirmation



特色餐点

SPECIALTY MEAL

- 辽铭宴 Liaoning Cuisine Flavor
- 吊炉饼烤鸭 Roast Duck
- 朝鲜风味 Korean Cuisine Flavor
- 韩式烤肉 Korean BBQ
- 东北酱骨 Northeastern Sauce Bone
- 筋饼特色 Pancake Flavor
- 黑皮肘子锅包肉 Pot Sticker Meat
- 东北火锅 Hot Pot Flavor
- 河蟹 *(9-10月) River Crab *(Sep-Oct)



独特体验

EXCLUSIVE EXPERIENCES

- 观赏 [盘锦红海滩] + [稻梦空间]
- 体验 [穿朝鲜族服装]、[与朝鲜族学习打年糕]
- 登上 [长白山北坡] 观看 [天池]
- 参观 [东北虎林园]
- 游览中国东北最大宫殿建筑 [沈阳故宫]
- 漫步在哈尔滨最繁华的商业中心 [中央大街] [每人赠送品尝著名的马迭尔冰棍]
- View Panjin Red Beach + Rice Dream Space
- Try on Korean costumes and hands-on making rice cakes
- Visit Changbai Mountain to view Tianchi Lake
- Visit the Siberiatiger Park Hengdaohezi
- Shenyang Imperial Palace Museum, the largest palace complex in Northeast China
- Take a leisurely stroll along bustling Central Street (*Each person will taste of the famous Maitreya ice cream)

*若中英文行程版本出现不符之处, 将以中文版本为依据。*图片仅供参考。*Pictures shown are for illustration purpose only.

曾兄弟国际旅行社有限公司
Chan's World Leisurelink
Travel Sdn Bhd (KPK/LN:1049)



Unit 40-2, Jalan Metro Pudu,
Fraser Business Park Off Jalan Yew,
55100 Kuala Lumpur, Malaysia
✉ tours@chansworld.com.my

☎ 603-2779 2818
☎ 6017-288 5288 / 6012-428 1807
🌐 www.ChansWorld.com.my
📱 chansworldmy 📷 chansworldmy